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U C H W A Ł A  N R  7 5 . X V I . 2 0 2 4  

M Ł O D Z I E Ż O W E J  R A D Y  M I E J S K I E J  J E L E N I E J  G Ó R Y  

z dnia 18 marca 2024 r. 

w sprawie zapytania do Prezydenta Miasta Jeleniej Góry w sprawie szybkiej kolei 

miejskiej 

Na podstawie § 10 pkt 8 Statutu Młodzieżowej Rady Miejskiej Jeleniej Góry stanowiący 

załącznik do uchwały nr 503.LI.2022 z dnia 29 czerwca 2022 r. Rady Miejskiej Jeleniej Góry (Dz. 

Urz. Woj. Doln. z 2022 r. poz. 3579) uchwala się, co następuje: 

§ 1. Kieruje się do Prezydenta Miasta Jeleniej Góry zapytanie w sprawie szybkiej kolei miejskiej. 

§ 2. Przyjmuje się treść zapytania wraz z przedstawieniem stanu faktycznego oraz pytaniami 

w brzmieniu załącznika do niniejszej uchwały. 

§ 3. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady. 

 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 P R Z E W O D N I C Z Ą C Y 

Młodzieżowej Rady Miejskiej  

Jeleniej Góry 

/-/ 

Michał Nowak 
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Załącznik do uchwały nr 75.XVI.2024 

Młodzieżowej Rady Miejskiej Jeleniej Góry 

z dnia 18 marca 2024 r. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Jelenia Góra jest najdłuższym miastem w Polsce, co w oczywisty sposób generuje wyzwania 

komunikacyjne. Dojazd autobusem komunikacji miejskiej z Sobieszowa na ulicę Różyckiego na 

Zabobrzu zajmuje nawet do 45 minut. Realną alternatywą w tym przypadku jest połączenie kolejowe, 

którym podróż na tym odcinku zajmuje 18 minut. Ta różnica pokazuje, że realny powrót do koncepcji 

Jeleniogórskiej Kolei Miejskiej ma sens i jest przez jeleniogórzanki i jeleniogórzan oczekiwana. 

Ponadto rozważając wprowadzenie systemu kolei miejskiej w wariancie aglomeracyjnym 

powiększamy potencjał rozwojowy Jeleniej Góry. 

W związku z powyższym na podstawie § 10 pkt 8 Statutu Młodzieżowej Rady Miejskiej Jeleniej 

Góry stanowiący załącznik do uchwały nr 503.LI.2022 z dnia 29 czerwca 2022 r. Rady Miejskiej 

Jeleniej Góry (Dz. Urz. Woj. Doln. z 2022 r. poz. 3579) zwracamy się z uprzejmą prośbą o udzielenie 

odpowiedzi na poniższe pytania: 

1. Czy miasto Jelenia Góra planuje podjęcie działań w celu wprowadzenia szybkiej kolei 

miejskiej w Jeleniej Górze? Jeżeli tak, proszę o wskazanie planu podejmowanych 

działań. W przypadku negatywnej odpowiedzi proszę o uzasadnienie stanowiska. 

2. Czy w mieście Jelenia Góra istnieje plan rozwojowy transportu publicznego? Jeżeli tak 

proszę o przedstawienie planu. Jeżeli nie, proszę o informację, dlaczego takiego planu 

nie ma. 

3. Jakie kroki podejmuje miasto Jelenia Góra w celu rozwoju transportu publicznego  

w aglomeracji jeleniogórskiej? 

 


